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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de Ministers van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Sociale Zaken en Werkgelegenheid 
over het beleid van kinderdagverblijven t.a.v. inentingen van kinderen waar zij 
zorg voor dragen (ingezonden 8 mei 2014). 

Vraag 1
Kent u het onderzoek dat RTL nieuws heeft gedaan naar het beleid van 
kinderdagverblijven t.a.v. inentingen van kinderen waar zij zorg voor dragen?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat ouders er recht op hebben te weten hoe hun 
kinderdagverblijf omgaat met kinderen die niet ingeënt zijn? Zo nee, waarom 
niet? Zo ja, zou dit recht op informatie het best geëffectueerd kunnen worden 
door standaard in de GGD-controles op te laten nemen hoe een kinderdag-
verblijf omgaat met niet-ingeënte kinderen, en of deze binnen het kinderdag-
verblijf aanwezig zijn? Zo nee, ziet u andere manieren om hierin te voorzien? 

Vraag 3
Wat vindt u ervan dat er kinderdagverblijven zijn die niet-ingeënte kinderen 
willen weigeren?

1 RTL nieuws 3 mei 2014
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